

2025(第二十二届)中国国际化工展览会 ICIF China 2025

2025年9月17-19日 | 上海新国际博览中心
September 17-19 | Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)



向新而行。共謀新篇 Progress in Partnership, Embrace the Future





<mark>承办单位</mark> Organizers







扫码咨询

关于化工展



中国国际化工展览会(ICIF China),由中国石油和化学工业联合会主办、中国国际贸易促进委员会化工行业分会和中国化工信息中心共同承办,自1992年创办以来,已成功举办了二十一届。33年来,中国国际化工展见证了我国石油和化工产业的蓬勃发展,为促进行业的国内外贸易交流发挥了重要作用。

作为全球领先的化工行业平台,ICIF China与时俱进,紧贴行业脉搏。2025年,中国国际化工展将以"向新而行·共谋新篇"为主题,聚 焦能源、石油和化工领域新产品、新技术、新成就,重点展现其绿色、低碳、安全、高端化、数字化与智能化发展新趋势。通过为行业搭 建一站式采购与服务贸易平台,强化产业链上下游合作,构建产业链协同,助力产业链、供应链安全、稳定发展。

以"中国国际化工展"为核心,与"中国国际橡胶技术展"和"中国国际胶粘剂及密封剂展"共同打造的"中国石化产业周",自2018年首次创建以来,致力于整合行业资源,延伸产业贸易链条,全力打造一年一度的石油和化工全产业交流盛会,为行业发展注入新的活力。

ICIF China, sponsored by China Petroleum and Chemical Industry Federation (CPCIF) and co-organized by CCPIT Sub-council of Chemical Industry (CCPIT CHEM) and China National Chemical Information Center (CNCIC), has been successfully held for 21 sessions since its establishment in 1992. Over the past 33 years, ICIF China has witnessed the vigorous development of China's petroleum and chemical industries and played an important role in promoting domestic and international trade exchanges in the industry.

With the theme of "Progress in Partnership, Embrace the Future", ICIF China 2025 will highlight new products, new technologies and new achievements in the fields of energy, petrochemicals and chemicals and focus on the new trends of green, low-carbon, safety, high-end, digitalization and intelligent development.

With ICIF China as the core, "China Petroleum and Chemical Industry Week" jointly created by RubberTech China and ASE China, it has been committed to integrating industry resources, extending the industrial trade chain and creating an annual industry exchange platform since its first establishment in 2018.



中国石化产业周

China Petroleum and Chemical Industry Week

整体规模 /Exhibition Area

微 参观人次 /Visits **90,000** 人次

Exhibit Profile

展品范围



能源与石油化工 Energy and Petrochemicals



基础化学品 Basic Chemicals



化工新材料 New Chemicals Materials



精细化工 Fine Chemicals



化工安全与环保 Chemical Safety and Environmental Protection



化学品包装与储运 Chemical Packaging, Storage & Transportation



化工工程与装备 Chemical Engineering and Equipment



数字化-智能制造 Digitalization/Smart Manufacturing



化学试剂与实验室设备 Reagent & Lab

展会亮点



购 化工原料

ICIF多年来一直是全球化工原料采购的重要平台,汇聚来自全球的买家,满足客户对高端化工原料的多样化需求。

Procure Chemical Raw Materials: ICIF has long been a key platform for global chemical raw material procurement, attracting buyers from around the world to meet diverse demands for high-end chemical raw materials.



看行业标杆企业

历年来展会吸引众多行业龙头企业的参与,包括中国石油、中国石化、中国中化、上海华谊集团、陕西延长石油、中兵华锦、锦城石化、恒力石化、东明石化、巨化集团、卫星化学、天津渤化、青岛海湾集团、潞安化工、万达石化、鲁北化工、贵州磷化、京博石化和中海油服等。这些企业代表了中国能源、石油和化工领域的先进发展水平,并将为行业发展注入新活力,加快新质生产力发展。

Meet Industry Leading Companies: ICIF attracts numerous leading industry enterprises, including CNPC, SINOPEC, Sinochem Holdings, Shanghai Huayi Group, Shaanxi Yanchang Petroleum, North Huajin, Jincheng Petrochemical, Hengli Petrochemical, Dongming Petrochemical, Juhua Group, Satellite Chemical, Tianjin Bohai Chemical, Haiwan Group, Lu' an Chemical Group, Wanda Petrochemical Group, Lubei Chemical, Guizhou Phosphate Chemical Group, Chambroad Petrochemicals, and COSL. These companies represent advanced development levels in China's energy, petroleum, and chemical sectors and will inject new vitality into the industry, accelerating the development of new quality productive forces.



觅解决方案与技术服务

展会将提供一站式服务平台,包括智能制造联合展台,提供数字化解决方案;仓储物流馆涵盖化学品和危化品从包装到仓储和物流的全线产品与配套服务方案;技术装备企业将展示创新装备与新技术,助力安全低碳生产的优化服务方案。

Find Solutions and Technical Services: The fair will provide a one-stop service platform, including the Smart Manufacturing Exhibition Area offering digital solutions; The storage and logistics hall covering all products and support services for chemical and hazardous materials from packaging to storage and logistics; and technology and equipment companies showcasing innovative equipment and new technologies to support optimized solutions for safe and low-carbon production.



<mark>询</mark>研发与技术需求对接

科研院所及高校机构将展示最新研发产品和技术,助力企业创新发展,与参展企业对接需求,共同推进技术进步,以及科技成果的转化与落地对接。

Connect with R&D and Technical Needs: Research institutions and universities will present the latest R&D products and technologies, assisting companies in innovative development and connecting with exhibitors to advance technological progress and facilitate the transformation and implementation of scientific achievements.



听专业配套会议

展会同期召开"中国石化产业论坛",论坛邀请知名专家、学者和企业家,围绕石化行业的绿色可持续发展、数字化转型解决方案、化学品进出口政策法规和合规管理、新材料创新等主题进行深入探讨。

Attend Professional Support Conferences: Concurrently with the exhibition, the "China Petrochemical Industry Forum" will be held. The forum will invite renowned experts, scholars, and entrepreneurs to explore topics such as green and sustainable development in the petrochemical industry, digital transformation solutions, chemical import and export policies and compliance management, and new material innovations.



观中国石化产业周

中国石化产业周致力于推动行业可持续高质量发展,为企业和行业搭建协同发展平台。展览总面积预计超过130,000平方米,参展企业近2500家,每年吸引超过80,000名国内外专业观众参观参会。

Experience China Petrochemical Industry Week: China Petrochemical Industry Week, dedicated to promoting sustainable and high-quality industry development and building a collaborative development platform. The total exhibition area will exceed 130,000 square meters, with nearly 2,500 participating companies and an 80,000 domestic and international professional visitors of every year.



Concurrent Events

同期活动



部分知名展商

















































































































































METTLER TOLEDO











2025 (第二十二届) 中国国际化工展览会 ICIF China 2025







P 参展费用 articipation Fee

向新而行。共謀新篇 Progress in Partnership, Embrace the Future

区 域	标准展位	光地展位
ZONE	SHELL SCHEME	RAW SPACE
A 区	16800元人民币/9平方米(9平方米起订)	1280元人民币/平方米(36平方米起订)
Zone A	USD 2,650 / 9sqm (Min:9sqm)	USD 230 / sqm (Min: 36sqm)
B区	13800元人民币/9平方米(9平方米起订)	1180元人民币/平方米(36平方米起订)
Zone B	USD 2,250 / 9sqm (Min:9sqm)	USD 210 / sqm (Min: 36sqm)
C 区 Zone C	10800元人民币/9平方米(9平方米起订) USD 2,100 / 9sqm (Min:9sqm)	/

组委会-招展办: 王浩/销售总监 15221522015 +86-021-50103787 E-mail: dqe@shaiexpo.com